
Rotterdam, 18 juni 2024 

Geachte heer Van Zwol, 

Een mooie dag om deze brief aan u te schrijven. Enkele dagen voordat de zomer aanbreekt, nu nog in 

de lente. Deze lentedag mag druilerig zijn, lente staat hoe dan ook voor een nieuw begin; met nieuwe 

energie en een frisse blik aan de slag. Dat is nu precies wat Nederland vraagt. 

Al vroeg was ik politiek actief en geinteresseerd, met als resultaat dat ik op het moment van schrijven 

fractievoorzitter van de grootste partij, Leefbaar Rotterdam, ben. Fractievoorzitter in een 

Rotterdamse coalitie die niemand voor mogelijk hield, en waar elke brug te ver leek. Mijn rol van 

fractievoorzitter en zo ook gemeenteraadslid in de stad waar ik geboren en getogen ben, leg ik met 

enerzijds pijn in het hart, maar anderzijds met vizier op een fantastische uitdaging vol hoop en 

overtuiging neer. 

Met eenzelfde overtuiging schrijf ik u deze brief omdat ik mij met enthousiasme ga inzetten in de 

functie van Staatssecretaris van Justitie en Veiligheid. 

En dat, met trots, namens de PVV. De partij die voor mij de verademing voor Nederland betekent, de 

vertolker is van de gewone Nederlander, de zwijgende meerderheid. De meerderheid die met de 

laatste verkiezingen nogmaals aan Den Haag liet weten dat de PVV moet regeren, en aan heel 

Nederland liet weten dat deze grote partij niet te negeren is. Een verkiezingsuitslag waarmee 

Nederland de urgentie uitsprak dat Nederlanders zich weer gehoord willen voelen, weer op plek 1 

willen staan. Ik voel eveneens die urgentie en ben zeer vereerd mijn beoogde positie vanuit deze 

partij straks te mogen bekleden. 

In mijn huidige rol heb ik geleerd om in een speelveld van heel uiteenlopende partijen samen te 

werken en moeilijke onderwerpen te bespreken. Dat mag schuren, en altijd met respect en de 

intentie om nader tot elkaar te komen. Daar hoort bovendien, mijn inziens, de wilskracht bij om er 

gezamenlijk een succes van te maken. Diezelfde grondhouding mag u van mij verwachten in mijn 

beoogde nieuwe functie. 

Het hoofdlijnenakkoord ligt als basis voor de samenwerking tussen de vier regeringspartijen en steun 

ik als vanzelfsprekend. 

Wat Nederland aan mij heeft? Een energieke tante, vasthoudend en optimistisch van aard. Ik denk in 

kansen en mogelijkheden. Ik neem en toon graag verantwoordelijkheid en eigenaarschap. 

Ik werk voortvarend en houd van de versimpeling; hoe kunnen we complexe materie op een zo kort 

mogelijke termijn aanpakken? En hoe houden we Nederland zo transparant mogelijk op de hoogte 

van alle ontwikkelingen binnen mijn beoogd werkveld? 

Ik ben pragmatisch ingesteld en om die reden ben ik dan ook graag in gesprek met de mensen in de 

maatschappij; wat drijft hen en wat moet er volgens hen beter? U zult in mij dus iemand treffen die 

met haar spreekwoordelijke poten in de klei staat. 

Rest mij niets anders u tot slot mee te geven: ik heb er zin in! 

Hartelijke groet, 

Ingrid Coenradie


